
Zápisnica č. 10/2009 
z  rokovania Kolégia rektora STU dňa 23. 11. 2009 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Maroš Finka, Robert 

Redhammer, Milan Žalman, Helena Žideková, Ján Šajbidor (prodekan 
FCHPT), Pavel Čičák (prodekan FIIT), Alojz Kopáčik, Ján Vajda, František 
Urban (prodekan SjF), Ľudovít Petránsky, Oliver Moravčík, Pavel Timár, 
Vladimír Kovár, Juraj Česelský 

 
Neprítomní:  Ján Kalužný, 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
2. Stav ubytovania na STU (pror. Janíček) 
3. Rekonštrukcia trafostanice TR 578, 2. vypínanie (pror. Janíček) 
4. Evidencia publikačnej činnosti a projektov STU k 31.10.2009 (pror. Redhammer) 
5. Technológia Konfederatívneho vyhľadávania knižničných informácií (pror. Redhammer) 
6. Informácia o podaných projektoch CE 3 (pror. Redhammer) 
7. Osnova a harmonogram spracovania VS za rok 2009 (pror. Petráš) 
8. Vyhodnotenie účasti STU v programe Erasmus (pror. Petráš) 
9. Stav prípravy 4. Plesu STU (pror. Petráš) 
10. Vianočný koncert VUS Technik(pror. Petráš) 
11. Etický kódex pracovníkov STU (pror. Finka) 
12. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály: 
1) Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
2) Stav ubytovania na STU (pror. Janíček) 
3) Rekonštrukcia trafostanice TR 578, 2. vypínanie (pror. Janíček) 
4) Evidencia publikačnej činnosti a projektov STU k 31.10.2009 (pror. Redhammer) 
5) Technológia Konfederatívneho vyhľadávania knižničných informácií (pror. Redhammer) 
6) Informácia o podaných projektoch CE 3 (pror. Redhammer) 
7) Osnova a harmonogram spracovania VS za rok 2009 (pror. Petráš) 
8) Vyhodnotenie účasti STU v programe Erasmus (pror. Petráš) 
9) Vianočný koncert VUS Technik(pror. Petráš) 
10) Etický kódex pracovníkov STU (pror. Finka) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/9/2009 
 
Nesplnené úlohy:  2/9/2009, 3/9/2009, 4/9/2009 – plnenie predĺžené do 14.12.2009 
 
 
K bodu 1 Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Informoval o vecnom aj finančnom plnení prác na tejto stavbe. Priebežné 
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finančné plnenie ku dňu 20.11.2009 je vo výške 1,450 mil. EUR. 
 
Stanovisko KR STU č. 1/10/2009  
KR STU berie na vedomie materiál informácie o stave výstavby FIIT STU. 
 
 
K bodu 2 Stav ubytovania na STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomne prehľad o stave ubytovania v ŠD STU k 27.10.2009. 

Konštatoval, že máme voľných celkom 57 miest, z toho 38 pre študentov, 
12 pre doktorandov a 7 pre zahraničných študentov. Je zrejmé potrebné 
prijať prísnejšiu normu, napr. kto sa neubytuje do 1.10. jeho miesto bude 
pridelené inému žiadateľovi. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Rady ubytovaných študentov sú len poradným orgánom riaditeľa ŠD, 
v konečnom dôsledku je zodpovedný riaditeľ za stav ubytovania. Bude 
potrebné pripraviť návrh štatútu RUŠ. 

Dekan FEI  
STU Vajda: 

Opýtal sa na celkovú ubytovanosť študentov STU a ako je to so zápismi, 
ktoré by mali byť do konca júla hotové. Potom nie je možné robiť 2. kolo 
prijímacích pohovorov. 
Odpovedal pror. Janíček: cca 50% žiadateľov o ubytovanie je uspokojených. 
Všetci žiadatelia, ktorí sú mimo Bratislavského kraja sú oprávnení, tým je to 
skreslené. Pokiaľ ide o zápisy, ide len o to, aby sa študenti včas ubytovali na 
ŠD, lebo potom ekonomicky na tom strácame. 

Rektor Báleš: Novela zákona o VŠ sa dotkla STU aj tým, že sme dostali do vlastníctva 
majetok – pozemky, ktoré sú na ŠD. 

Kvestorka STU 
Žideková: 

Vyslovila názor, že je potrebné stanoviť dátum, dokedy sa študent musí 
ubytovať na ŠD. Ak tak neurobí, stráca nárok na ubytovanie a jeho miesto 
bude pridelené inému žiadateľovi. Podobne treba časovo obmedziť aj 
pôsobenie RUŠ v tomto smere. 

 
Stanovisko KR STU č. 2/10/2009  
KR STU berie na vedomie informácie o stave ubytovania na ŠD STU. 
 
Úloha KR STU č. 1/10/2009  
Rektor STU ukladá prorektorovi Janíčkovi pripraviť postup pri rozubytovaní študentov. 
Z: Prorektor Janíček 
T: 14. 12. 2009 
 
 
K bodu 3 Rekonštrukcia trafostanice TR 578, 2. vypínanie (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Informoval, že práce sa úspešne blížia ku koncu. Postupne sú pripájané 

jednotlivé súčasti STU na novú trafostanicu. Dňa 15.12.2009 by už všetky 
objekty mali byť napojené na novú modernú trafostanicu a ich odbery budú 
merané fakturačnými meradlami. Rovnako boli v rámci tejto akcie 
inštalované nové kompenzátory jalového výkonu na fakultách. Písomný 
materiál obsahuje aj stav čerpania el. energie jednotlivými fakultami STU ku 
dňu 31.10.2009. 
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Stanovisko KR STU č. 3/10/2009  
KR STU berie na vedomie stav rekonštrukcie TR 578, realizácie kompenzačných 
rozvádzačov a stav odberu el. energie ku dňa 31.10.2009. 
 
 
K bodu 4 Evidencia publikačnej činnosti a projektov STU k 31.10.2009 

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Na rokovanie predložil písomný materiál, ktorý obsahuje počet 
zaevidovaných publikácií podľa ich druhu v členení po jednotlivých fakultách 
STU – stav k 31.10.2009. Aktuálna začala byť evidencia projektov riešených 
na STU –domácich aj zahraničných. Je to nutné pripraviť do 4.12.2009, lebo 
to významne vplýva na výšku dotácie – najmä zahraničné výskumné projekty. 

Rektor Báleš: Vyzdvihol pozitívny posun v publikačnej činnosti na MtF STU a naopak, 
veľmi zlé publikačné výsledky sú na FIIT STU. K evidencii projektov 
pripomenul dekanom FA a SvF STU zaevidovať aj výsledky umeleckej 
činnosti. 

Prodekan 
FCHPT 
Šajbidor: 

Opýtal sa, ako to bude tento rok s evidenciou citácií. 
Odpovedal pror. Redhammer: evidenciu treba robiť, zatiaľ to vyzerá tak, že 
výšku dotácie to neovplyvní. Je užitočné zvýšiť váhu našich publikácií 
vstupom do vzťahu so zahraničným vydavateľom. 

Dekan FEI  
STU Vajda: 

Opýtal sa, či už sú ustálené kritériá na pridelenie dotácie. Odpovedal pror. 
Redhammer, že v zásade áno. 

 
Stanovisko KR STU č. 4/10/2009  
KR STU berie na vedomie materiál „Evidencia publikačnej činnosti a projektov STU 
k 31.10.2009“. 
 
 
K bodu 5 Technológia Konfederatívneho vyhľadávania knižničných 

informácií (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný materiál informujúci o systéme MetaLib, ktorý predstavuje 
pokročilý nástroj pre vyhľadávanie knižničných informácií vo všetkých 
informačných databázach a knižniciach, do ktorých má STU prístup. Tento 
systém je možné využívať aj mimo STU, tzv. vzdialený prístup (z domu alebo 
iného miesta na svete). Systém bol zakúpený a inštalovaný z prostriedkov MŠ 
SR, v súčasnosti prebieha skúšobná prevádzka. V decembri 2009 to má 
fungovať naplno. 

Rektor Báleš: Dá sa vyhodnotiť, koľko prístupov bolo do tohto systému? Odpoveď áno. 
Kvestorka 
Žideková: 

Opýtala sa, či tento nový systém vyvolá nejakú požiadavku na dotáciu STU 
v kapitálových alebo mzdových výdavkoch. Odpoveď: na budúci rok budú 
potrebné určité mzdové náklady pre pracovníkov CVT STU zabezpečujúcich 
spravovanie tohto systému. 

 
Stanovisko KR STU č. 5/10/2009  
KR STU berie na vedomie informácie o technológii Konfederatívneho vyhľadávania 
knižničných informácií. 
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K bodu 6 Informácia o podaných projektoch CE 3 (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný materiál informujúci o projektoch CE 3, ktoré boli podané 
nakoniec v počte 11 na grantovú agentúru. Podarilo sa zvýšiť disciplínu 
vďaka prijatiu vhodných ľudí do Výskumného centra STU. Celková suma 
podaných žiadostí je za 1200 mil. Sk. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Ako je to so spolufinancovaním 5% a s predfinancovaním týchto projektov. 

Rektor Báleš: Uviedol, že spolufinancovanie je prisľúbené pre všetky projekty majúce 
univerzitný charakter, t. j. také, ktoré riešia minimálne dve fakulty STU. 

 
Stanovisko KR STU č. 6/10/2009  
KR STU berie na vedomie informácie o podaných projektoch CE 3. 
 
 
K bodu 7 Osnova a harmonogram spracovania VS za rok 2009 (pror. 

Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál s osnovou a harmonogramom prípravy výročnej 

správy STU za rok 2009. Harmonogram je postavený tak, aby VS mohla byť 
schválená v grémiách STU v marci 2010. 

Dekan MtF  
STU Moravčík: 

Navrhol, aby aspoň časť VS keď nie celá bola preložená do angličtiny. Pri 
zahraničných ZPC ako aj návštevách zo zahraničia je nám slovenská verzia 
bezcenná. Túto myšlienku podporil aj dekan SvF STU Kopáčik. 

Rektor Báleš: Súhlasí so skrátenou verziou VS za rok 2009 v anglickom jazyku. 
 
Uznesenie KR STU č. 1/10/2009  
KR STU schvaľuje osnovu a harmonogram Výročnej správy STU za rok 2009. Rektor STU 
ukladá všetkým členom KR STU plniť harmonogram tak, ako je uvedený v predloženom 
materiáli. 
 
Uznesenie KR STU č. 2/10/2009  
KR STU rozhodlo urobiť skrátenú verziu Výročnej správy STU za rok 2009 v anglickej verzii 
a ukladá prorektorovi Petrášovi zrealizovať toto uznesenie. 
 
 
K bodu 8 Vyhodnotenie účasti STU v programe Erasmus (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál obsahujúci počet realizovaných mobilít študentov 

a učiteľov STU ako aj zahraničných stážistov u nás za akademický rok 
2008/2009. V budúcnosti sa budú všetky aktivity programu Erasmus 
realizovať z jedného centrálneho útvaru - Útvaru pre zahraničné vzťahy 
rektorátu STU. Máme kontrahovaných 190 mobilít, priestor tu je. Bude to 
vždy na 1 semester, len výnimočne na dva. 

Dekan SvF  
STU Kopáčik: 

Dostal informáciu od študentov, že na mobility bol vyčlenený menší objem 
financií a preto bol znížený príspevok pre 1 študenta až o 50%. 
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Stanovisko KR STU č. 7/10/2009  
KR STU berie na vedomie materiál „Vyhodnotenie účasti STU v programe Erasmus“. 
 
K bodu 9 Stav prípravy 4. Plesu STU (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Ústne informoval o aktuálnom stave prípravy 4. Plesu STU, ktorý sa bude 

konať v Inchebe 15.1.2010. Prípravný výbor pracuje, boli rozoslané pozvánky 
na priemyselné združenia a je urobený návrh plagátu. V súčasnosti sa pracuje 
na programe plesu. 

 
Stanovisko KR STU č. 8/10/2009  
KR STU berie na vedomie informácie o stave prípravy 4. Plesu STU. 
 
 
K bodu 10 Vianočný koncert VUS Technik(pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Vianočný koncert VUS Technik bude v piatok 11.12.2009 o 19. hodine 

v budove SRo na Mýtnej 1 v Bratislave. Bude spojený s odovzdávaním 
ocenení vedec roka STU, profesor roka STU 2009. Písomný materiál 
obsahuje aj návrh programu tohto podujatia. 

 
Stanovisko KR STU č. 9/10/2009  
KR STU berie na vedomie materiál „Vianočný koncert VUS Technik“. 
 
 
K bodu 11 Etický kódex pracovníkov STU (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Predložil písomný návrh etického kódexu pracovníkov STU, ktorý okrem 

všeobecných zásad obsahuje zásady v pedagogickej práci a vo vedeckej 
a umeleckej činnosti. 

Dekan MtF 
STU Moračík: 

Pôsobenie učiteľov na iných univerzitách a vysokých školách by malo byť 
v tomto materiáli tiež nejakým spôsobom obmedzené. 

Dekan SvF 
STU Kopáčik: 

Noví zamestnanci STU by to mali pri nástupe podpísať a existujúci nie ? Čo 
v prípade, keď to zamestnanec odmietne podpísať. Mal by byť daný priestor 
na širšiu diskusiu o tomto materiáli. 

Rektor Báleš: Nemyslí si, že by to mali zamestnanci podpisovať. Keď to schváli AS STU 
vymenujeme etickú komisiu a táto zváži, či pracovník porušil EK alebo nie. 
Je to otázka etiky a nie zákonnosti. Na decembrovom rokovaní KR STU sa 
k tomu vrátime. 

 
Stanovisko KR STU č. 10/10/2009  
KR STU berie na vedomie materiál „Etický kódex pracovníkov STU“, o mesiac to prerokuje 
znovu a po doplnení bude materiál predložený na rokovanie AS STU. 
 
 
K bodu 12 Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

Pripomenul členom KR STU kalendár akcií na december 2009, ktorý je veľmi bohatý. 
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2) Kvestorka STU Žideková: 

Na rokovanie AS STU bude predložený materiál o úpravách dotácie z MŠ SR 
a vzájomnom vyrovnaní výkonov fakúlt STU – zatiaľ nie sú všetky doručené. 

 
3) Prorektor Finka: 

− Uviedol, že prichádzajú korekcie ku komplexnej akreditácii, je potrebné doladiť 
formálne nedostatky. 

− zasadala Rada pre AIS, bola vypracovaná nová dohoda s dodávateľom AIS 
− od 1.12.2009 sa v objekte Vazovova-Mýtna ruší prevádzka telefónov T-com. 

nemáme vyladené balíky T-com a zbytočne na to doplácame. 
 
Uznesenie KR STU č. 3/10/2009  
Rektor STU ukladá dekanom fakúlt STU nerokovať individuálne s firmami Orange a T-com 
o finančných podmienkach. Všetky rokovania sústrediť na prorektora Finku. 
 
4) Prorektor Petráš: 

− STU bola poverená SEFI organizáciou výročného kongresu v roku 2010 v Trnave 
pod gesciou MtF STU 

− 16.11.2009 sa zúčastnil rokovania na TU Viedeň ohľadom prípravy programu letnej 
školy – návrh budov s využitím obnoviteľných zdrojov energie. Z STU sa môže tejto 
letnej školy zúčastniť 7 študentov s dobrou jazykovou výbavou. 1 deň všetci 
návštevníci strávia v Bratislave. 

 
5) Prorektor Janíček: 

Informoval dekanov a rozdal im pripravené tabuľky na prípravu verejného obstarávania 
na jednotlivých súčastiach STU na rok 2010. V prípade akejkoľvek aktivity, ktorá má 
byť zaradená do plánu VO je nutné poslať informáciu Ing. Šimonovej na rektorát STU. 
Rektor Báleš vyzval všetkých dekanov venovať VO zvýšenú pozornosť, aby nevznikli 
neoprávnené výdavky. 
Prorektor Redhammer upresnil, že nákupy z projektov CE majúcich univerzitný 
charakter idú cez Výskumné centrum STU. 
Kvestorka STU Žideková upozornila, že nie je možné dohodnúť obchodný vzťah bez 
príslušnej objednávky v systéme EIS STU. 
Prorektor Janíček doplnil, že zo súčastí STU nesmú na MŠ SR odchádzať listy ohľadom 
investícií bez vedomia rektora alebo prorektora STU. 

 
Úloha KR STU č. 2/10/2009  
Rektor STU ukladá vedúcim všetkých súčastí STU pripraviť plán verejného obstarávania. 
Z: Dekani fakúlt STU, riaditelia súčastí STU 
T: 15. 1. 2010 
 
6) Predseda UOO STU Kovár: 

− Informoval o finalizácii návrhu KZ na rok 2010 a odovzdal návrh textu tejto zmluvy 
rektorovi STU 

− výročná konferencia UOO STU bude 15.2.2010 na FEI STU 
− Otázka: je možné použiť logo STU pre potreby UOO STU ? Odpoveď: treba 

pripraviť konkrétny návrh a doručiť ho prorektorovi Petrášovi. 
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7) Dekan FEI STU Vajda: 
Upozornil na potrebu dohodnúť postup v tých študijných programoch, ktoré máme 
akreditované časovo obmedzene. 

 
8) Dekan MtF STU Moravčík: 

− Požiadal o zakúpenie ďalších pamätných medailí A. Stodolu pre potrebu fakulty 
− Opýtal sa na možnosť zaviesť elektronický podpis aspoň v rámci STU 
− Pozval všetkých členov KR STU na novoročné stretnutie na MtF STU, ktoré bude 

dňa 21.1.2010. 
 
9) Prodekan FCHPT STU Šajbidor: 

Informoval, že fakulta pripravuje oslavy 70. výročia zahájenia výučby v septembri 
budúceho roku. 

 
10) Dekan SvF STU Kopáčik: 

− Informoval členov KR STU, že kontrola projektu INTEREG neuznala náklady na 
nákup IKT ako oprávnené, pričom postupovali presne podľa smernice STU. 

− Pozval všetkých členov KR STU na novoročné stretnutie, ktoré sa uskutoční 
22.1.2010 o 10:00 hodine. 

 
Na záver rektor STU zablahoželal prorektorovi Redhammerovi a dekanovi FA STU 
Petránskemu k životnému jubileu, ktorého sa dožili cez víkend. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
Zápisnicu overili: 
 
 
doc. Ing. Ján VAJDA, PhD. dekan FEI STU 
 
 
 
Prof. Ing. arch. Maroš FINKA, PhD. prorektor STU 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


